

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES Date: 05-06-2024 09:28:44 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار للخدمات المالية التاريخ: 05-06-2024 09:28:44 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 13-06-2024 at zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 13-06-2024 الساعة 12:00 في زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Amending Article No. (2) of the Memorandum of Association and Articles of Association by moving the company's main headquarters from Amman to the city of Zarqa, so that (the company's main headquarters will be in the city of Zarqa - the Hashemite Kingdom of Jordan, and the company has the right to establish branches, agencies, operating offices, and Representation inside and outside the Kingdom)</p> <p>Canceling Article No. (3 - First - No. 1) of the Memorandum of Association and Article No. (4 - First - No. 1) of the bylaws related to the company's objectives due to the cancellation of the financial brokerage license by the Securities Commission, and replacing it with new objectives, as follows: - A- Activities of joint investment companies B- Activities of the holding company C- Buying and selling private real estate D- Business and office management activities E- Management and development services for economic projects of various types F- Administrative office G- Iron and stainless steel casting H- Other activities for the iron and steel industry 6- Authorizing the Board of Directors to carry out all procedures in the items mentioned above in accordance with the provisions of the law</p>	<p>تعديل المادة رقم (2) من عقد التأسيس والنظام الاساسي وذلك من خلال نقل مركز الشركة الرئيسي من عمان إلى مدينة الزرقاء ، لتصبح (يكون مركز الشركة الرئيسي في مدينة الزرقاء - المملكة الأردنية الهاشمية ، ويحق للشركة ان تنشئ لها الفروع والوكالات والمكاتب العاملة ومكاتب التمثيل داخل المملكة وخارجها)</p> <p>إلغاء المادة رقم (3 - أولاً - رقم 1) من عقد التأسيس والمادة رقم (4 - أولاً - رقم 1) من النظام الاساسي والمتعلقة بغايات الشركة وذلك بسبب إلغاء رخصة الوساطة المالية من قبل هيئة الأوراق المالية ، والإستعاضة عنها بغايات جديدة وعلى النحو التالي :- أ- أنشطة شركات الاستثمار المشترك ب- أنشطة الشركة القابضة ج- شراء وبيع العقارات الخاصة د- أنشطة إدارة الاعمال والمكاتب هـ- خدمات إدارة وتطوير المشاريع الاقتصادية بمختلف انواعها و- مكتب إداري ز- سبك الحديد والفولاذ الصلب ح- أنشطة أخرى لصناعة الحديد والفولاذ وتفويض مجلس الإدارة بالسير بكافة الإجراءات في البنود الواردة أعلاه وفق احكام القانون</p> <p>تعديل المادة رقم (1) من عقد التأسيس والمادة رقم (2) من النظام الأساسي للشركة ، وذلك بتغيير اسم الشركة من (شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية) ليصبح (شركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار)</p>

Amending Article No. (1) of the Memorandum of Association and Article No. (2) of the company's bylaws, by changing the company's name from (Investment House Company for Financial Services) to (Jordanian Saudi Investment House Company for Development and Investment)	
Increasing the authorized capital of the Company	زيادة رأس مال الشركة المصرح به
Amending item eight of the extraordinary general assembly meeting held on 12/22/2022, which is related to the mechanism of increasing the company's capital, and replacing it with: - (Increasing the company's capital from 3 million shares to 10 million shares through a non-public offer to a number of strategic partners With a number of shares of 7 million shares and an issuance discount of 80 piasters or 90% of the market price, whichever is higher, or according to the price determined by the JSC), and authorizing the Board of Directors to proceed with the procedures and determine the names of the people and the amount of each of them contribution.	تعديل البند الثامن من اجتماع الهيئة العامة غير العادي والمنعقد بتاريخ 2022/12/22 والمتعلق بآلية زيادة رأس مال الشركة ، والاستعاضة عنه بـ: - (زيادة رأس مال الشركة من 3 مليون سهم الى 10 مليون سهم عن طريق العرض غير العام لعدد من الشركاء الاستراتيجيين ، و بعدد أسهم 7 مليون سهم وبخصم اصدار 80 قرش او 90% من السعر السوقي ايهما اعلى أو وفقا للسعر الذي تحدده هيئة الأوراق المالية) و تفويض مجلس الإدارة بالسير بالإجراءات وتحديد أسماء الأشخاص ومقدار مساهمة كل منهم .
Other:	آخر:
Extinguishing part of the retained losses, in a total of (626,124) JD, by exhausting the voluntary reserve and then the compulsory reserve.	اطفاء جزء من الخسائر المدورة وبما مجموعه (626,124) دينار ، من خلال استنفاد الاحتياطي الإختياري ومن ثم الاحتياطي الإجباري
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea